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Rada Miejska w Augustowie 

 

PROTOKÓŁ Nr LIX/22 

z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35  

 

w dniu 29 grudnia 2022 r. 

 

 

W obradach wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu – zał. nr 1/ 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Marek Sznejder 

18. Magdalena Śleszyńska 

19. Krystyna Wilczewska 

20. Mirosław Zawadzki 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta, 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Beata Kornelius - Wnukowska – Radca Prawny, 

- Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie. 

- Kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Prezesi spółek miejskich, 

- Goście i Mieszkańcy, 

- Dziennikarze. 

 

 

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 12:00, 

a zakończono o godz. 17:23 tego samego dnia. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036, 

b) uchwalenia budżetu miasta na rok 2023, 

c) wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie, 

d) zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej, 

e) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr LVI/536/22 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie zasad przeprowadzenia naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach pomocy państwa w ponoszeniu 

wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 

10 lat, 

g) rozpatrzenia skargi wniesionej na Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie, 

h) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 

Augustów, 

i) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

j) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, 

k) górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych, 

l) określenia innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie 

pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych, 

m) zmian budżetu miasta na rok 2022, 

n) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad LVI sesji Rady Miejskiej z 27.10.2022 r. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:04/. 

 

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady LIX sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników 

Urzędu Miejskiego oraz gości. Poinformowała, że po sprawdzeniu listy obecności w obradach 

bierze udział 17 radnych, więc obrady są prawomocne. Poinformowała również, że obrady rady 

gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:04/. 
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Ad. pkt 2  

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /0:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi 

do porządku obrad /zał. nr 2/, który Państwo Radni otrzymali w systemie eSesja 

wraz z projektami uchwal i innymi materiałami. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi 

Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /0:38/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad, 

w punkcie 4o, projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy 

Miasta Augustów /zał. nr 3/  /0:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze uwagi 

do porządku obrad. Udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńko /1:44/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko zapytał, dlaczego ww. projekt uchwały nie był omawiany wczoraj 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej /1:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /2:05/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wyjaśnił, że projekt uchwały wymagał 

uzgodnień. Nie był pewien, czy będzie mógł zaproponować Państwu Radnym ww. projekt 

uchwały, ponieważ ostatnie uzgodnienie wpłynęło przed sesją Rady Miejskiej /2:07/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Państwo 

Radni w głosowaniu zadecydują o wprowadzeniu projektu uchwały do porządku obrad. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Augustowa /3:08/. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad LIX sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie w dniu 29 grudnia 2022 r., w punkcie 4o, projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
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budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Adam Sieńko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie porządek obrad po wprowadzonej zmianie /4:26/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /5:01/. 

 

Ad. pkt 3  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności 

Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /5:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia 
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ostatniego sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi 

Miasta /5:09/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił w formie prezentacji 

multimedialnej sprawozdanie ze swojej działalności oraz pracowników Urzędu Miejskiego. 

Dokonał podsumowania 2022 roku. Zaprezentował działania w rozdziałach: „inwestycje”, 

„wydarzenia”, „inne działania”. Podziękował za pomoc w realizacji zadań /5:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:52/. 

 

Ad. pkt 4a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2023-2036. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036 /46:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Poprosiła o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie i przedstawienie 

opinii Komisji /46:53/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /47:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Państwo 

Radni w systemie eSesja otrzymali opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, które są 

pozytywne /zał. nr 4,5/. Obecnie Rada Miejska przystąpi do prezentacji projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok oraz projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Udzieliła 

głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /48:01/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił w formie prezentacji 

multimedialnej „PROJEKT WPF I BUDŻETU MIASTA AUGUSTOWA NA ROK 2023”, 

z uwzględnieniem przekazanych Państwu Radnym autopoprawek, z uaktualnieniem wartości 

poszczególnych pozycji. Zaznaczył, ze projekt budżetu na 2023 rok został pozytywnie 

zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Zaprosił do współpracy przy realizacji 

budżetu. Poprosił Państwa Radnych o podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 rok 

i dostosowanej do tego budżetu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

z uwzględnieniem przedłożonych autopoprawek /48:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Emiliana 

Jasyena Al-Khameri  - Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii 

ostatecznej o projekcie uchwały budżetowej /1:13:57/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu przedstawił 

ostateczną opinię Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie o projekcie 

uchwały budżetowej. Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie działając na 

podstawie § 7 ust. 2 i ust. 4 uchwały Nr XIII/104/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

2 września 2015 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz projektem 

uchwały o prowizorium budżetowym, zapoznała się z opiniami Komisji Rady Miejskiej 
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w Augustowie: Komisji do spraw Budżetu; Komisji Rewizyjnej; Komisji Społeczno-

Oświatowej; Komisji Rozwoju; Komisji Uzdrowiskowej; Komisji skarg, wniosków i petycji, 

dotyczącymi projektu budżetu miasta na 2023 rok oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Komisje projekt budżetu miasta na 2023 rok 

zaopiniowały następującymi głosami: Komisja do spraw Budżetu - 9 głosami za, przy 3 głosach 

przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się; Komisja Rewizyjna - 3 głosami za, przy 

1 głosie przeciwnym i przy braku głosów wstrzymujących się; Komisja Społeczno-Oświatowa 

- 8 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy braku głosów wstrzymujących się; Komisja 

Rozwoju - 6 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się; 

Komisja Uzdrowiskowa - 5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie 

wstrzymującym się; Komisja skarg, wniosków i petycji - 3 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Komisje projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036 zaopiniowały następującymi głosami:  

Komisja do spraw Budżetu - 9 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 1 głosie 

wstrzymującym się; Komisja Rewizyjna - 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy braku 

głosów wstrzymujących się; Komisja Społeczno-Oświatowa – 8 głosami za, przy 1 głosie 

przeciwnym i przy braku głosów wstrzymujących się; Komisja Rozwoju - 6 głosami za, 

przy 2 głosach przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się; Komisja Uzdrowiskowa – 

5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się; Komisja skarg, 

wniosków i petycji - 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się. Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie w toku prac 

formułuje ostateczną, pozytywną, opinię o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta na rok 2023. Komisja do spraw Budżetu w wyniku przeprowadzonego jawnego 

głosowania projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2023 zaopiniowała 

pozytywnie 8 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie w toku prac formułuje ostateczną, 

pozytywną, opinię o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta na lata 2023-2036. Komisja do spraw Budżetu w wyniku 

przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta na lata 2023-2036 zaopiniowała pozytywnie 8 głosami za, 

przy 2 głosach przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /zał. nr 6/ / 1:14:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła debatę /1:17:51/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

/Radny/1:18:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:18:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:42/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:23:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:24:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:18/. 
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Pani Radna Sylwia Bielawska /1:26:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:24/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:28:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:45/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska/1:30:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:26/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:33:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:02/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:34:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:36/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:38:41/. 

 

/Radny/1:38:52/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:38:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:59/. 

 

/Głosy z sali, oklaski/1:39:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:03/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:40:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:27/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:45:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:57/. 

 

/Radny/1:45:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:46:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:25/. 

 

/Radny/1:48:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:45/. 
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Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:48:50/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /1:50:22/. 

 

Głosowano w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2023-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr  LIX/553/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2023-2036 została podjęta /1:51:15/. 

/Uchwała Ne LIX/553/22 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.pkt 4b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2023. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 

rok 2023 /1:51:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta na rok 2023. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:51:29/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:51:58/. 

 

/Głosy z sali/1:56:19/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:56:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:40/. 

 

/Radny/1:56:43/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 

w protokole, że Pan Radny Tomasz Miklas bez zgody Przewodniczącej Rady zabiera głos 

/1:56:57/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:57:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:33/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /1:57:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:11/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:59:16/. 

 

/Głos z sali/1:59:44/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:59:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:39/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:00:45/. 

 

/Głosy z sali /2:01:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:43/. 

 

/Radny/2:01:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:53/. 

 

/Radny/2:01:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 

w protokole, że Pan Radny Tomasz Miklas bez zgody Przewodniczącej Rady zabiera głos. 

Poprosiła Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika o kontynuowanie wypowiedzi /2:02:00/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:02:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:10/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik złożył rezygnację z udziału w pracach Augustowskiej 

Organizacji Turystycznej /2:07:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:20/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:07:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:20/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:08:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:48/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:10:54/. 

 

/Głos z sali/2:11:24/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:11:24/. 

 

/Głosy z sali/2:12:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:06/. 

 

/Głosy z sali/2:12:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła, po raz trzeci, 

o odnotowanie w protokole, że Pan Radny Tomasz Miklas zabiera głos bez zgody 

Przewodniczącej Rady /2:12:39/. 

 

/Radny/2:12:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach 2:12:45/. 

 

Przerwa /2:12:59 – 2:29:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńce /2:29:04/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:29:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:11/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:34:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:45/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /2:36:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:07/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:40:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:36/. 

 

Pani Radna Sylwia Bielawska /2:42:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:06/. 
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:43:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:54:04/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:54:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:54:37/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:54:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:07/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

na 2023 rok. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /2:57:10/. 

 

Głosowano w sprawie: uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/554/22 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok została podjęta /2:57:43/. 

/Uchwała Nr LIX/554/22 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:57:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:57/. 

 

Ad. pkt 4c  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej 

Rady Miejskiej w Augustowie /2:58:13/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru 

Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła o zabranie głosu 

Pana Jana Jachmowicza - Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie 

/2:58:13/. 

 

Pan Jan Jachimowicz – Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie 
poinformował, że Młodzieżowa Rada Miejska w Augustowie podjęła uchwałę, zgodnie z którą 

na Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie wskazała Panią Martynę Haraburda 

/2:58:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:15/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza poinformował, że wyboru Opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miejskiej dokonuje Rada Miejska spośród kandydatów wskazanych przez 

Młodzieżową Radę. Zaprezentował kandydaturę Pani Martyny Haraburdy /2:59:20/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru Opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /3:00:12/. 

 

Głosowano w sprawie: wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/555/22 w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie 

została podjęta /2:00:43/. 

/Uchwała Nr LIX/555/22 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4d  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 

2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. 
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 

z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej /3:00:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia 

z pomocy społecznej. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju, Komisji 

do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – 

Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji Społeczno-

Oświatowej /3:00:51/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu 

z Komisją do spraw Budżetu i Komisją Rozwoju w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 

/3:01:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Panią Jolantę Sołtys – Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie 

i przedstawienie projektu uchwały /2:02:14/. 

 

Pani Jolanta Sołtys – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie 
omówiła ww. projekt uchwały /3:02:26/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 

z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:03:21/. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie 

zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 
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NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/556/22 w sprawie zmiany uchwały Nr II/20/18 z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie 

zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej została podjęta /3:03:58/. 

/Uchwała Nr LIX/556/22 – stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4e  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w uchwale Nr LVI/536/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań 

w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych 

latach najmu mieszkania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w uchwale Nr LVI/536/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 października 

2022 r. w sprawie zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 

mieszkań w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych 

latach najmu mieszkania /3:04:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr LVI/536/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

27 października 2022 r. w sprawie zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu mieszkań w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych 

w pierwszych latach najmu mieszkania. Udzieliła głosu Pani Sylwii Zajkowskiej – 

Sekretarzowi Miasta /3:04:04/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta omówiła ww. projekt uchwały /3:05:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/3:05:54/. 

 

Głosowano w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr LVI/536/22 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie zasad przeprowadzenia 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach pomocy państwa 

w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/557/22 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr LVI/536/22 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie zasad przeprowadzenia 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkań w ramach pomocy państwa 

w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania została 

podjęta /3:06:47/. 

/Uchwała Nr LIX/557/22 – stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat /3:06:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji 

Rozwoju, Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła 

Pana Dariusza Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii 

Komisji /3:06:52/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją do spraw Budżetu 

oraz Komisją Społeczno-Oświatową Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 28 grudnia 2022 r. 

zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:07:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /3:07:44/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta omówił ww. projekt uchwały /3:07:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinkowi Kleczkowskiemu /3:09:36/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:09:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:15/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:12:47/. 
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Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:14:57/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 10 lat. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/558/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 10 lat została podjęta /3:15:23/. 

/Uchwała Nr LIX/558/22 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na Dyrektora 

Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 

na Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie /3:15:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej na Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. 

Poprosiła o zabranie głosu Panią Sylwię Bielawską – Przewodniczącą Komisji skarg, 

wniosków i petycji i przedstawienie stanowiska Komisji /3:15:29/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie 

po wysłuchaniu Skarżącego, zapoznaniu się z wyjaśnieniami złożonymi przez Dyrektora 

Centrum Sportu i Rekreacji, w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania nie zajęła 

stanowiska w sprawie zasadności lub bezzasadności skargi / 3:15:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Skarżący nie  

przybył na sesję Rady Miejskiej. Udzieliła głosu Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji 

/3:16:15/. 

 

/Głos z sali/3:16:34/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

/3:16:34/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:16:43/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 

na Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:19:37/. 

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia skargi wniesionej na Dyrektora Centrum Sportu 

i Rekreacji w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Rafał Harasim, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Chudecki, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/559/22 w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na Dyrektora Centrum Sportu 

i Rekreacji w Augustowie została podjęta /3:20:22/. 

/Uchwała Nr LIX/559/22 – stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4h  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów /3:20:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji 

Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju, Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie 

głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej 

i przedstawienie opinii Komisji /3:20:30/. 
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Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu 

z Komisja do spraw Budżetu i Komisją Rozwoju w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Miasta Augustów. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

Społeczno-Oświatowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:20:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasta Augustów. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/3:21:23/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Miasta Augustów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/560/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Miasta Augustów została podjęta /3:22:02/. 

/Uchwała Nr LIX/560/22 – stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4i  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów /3:22:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
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nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji Społeczno-

Oświatowej, Komisji Rozwoju, Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu 

Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej 

i przedstawienie opinii Komisji /3:22:09/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu 

z Komisją do spraw Budżetu i Komisją Rozwoju w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja Społeczno-Oświatowa 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:22:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:23:10/. 

 

Głosowano w sprawie: szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/561/22 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów została podjęta /3:23:39/. 

/Uchwała Nr LIX/561/22 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4j  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

/3:23:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzenie Komisji Rady 

Miejskiej w Augustowie: Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Społeczno-

Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – 

Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji do spraw 

Budżetu /3:23:47/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rozwoju i Komisją Społeczno-Oświatową Rady Miejskiej 

w Augustowie w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wzoru  

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 14 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:24:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:24:58/. 

 

Głosowano w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/562/22 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości została podjęta /3:25:33/. 

/Uchwała Nr LIX/562/22 – stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4k  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych /3:25:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie górnych stawek opłat 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji do spraw Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana 

Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii 

Komisji do spraw Budżetu /3:25:40/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rozwoju i Komisją Społeczno-Oświatową Rady Miejskiej 

w Augustowie w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie górnych 

stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach 

wstrzymujących się /3:26:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńce /3:26:54/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Adam Sieńko /3:26:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:41/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza zwrócił się do Państwa Radnych 

o podjęcie uchwały z autopoprawką /3:27:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:55/. 
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Pani Anna Bugieda – Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /3:28:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:21/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:30:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:54/. 

 

Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:30:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:46/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. /3:31:49/. 

  

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /3:32:51/. 

 

Głosowano w sprawie: górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/563/22 w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych została podjęta /3:33:43/.  

/Uchwała Nr LIX/563/22 – stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
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Ad. pkt 4l  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia innego sposobu 

udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości nieczystości ciekłych /3:33:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia innego 

sposobu udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na 

terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji 

Rozwoju, Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego 

– Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /3:33:52/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu 

z Komisją do spraw Budżetu i Komisją Rozwoju w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania 

obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości 

ciekłych. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja Społeczno-Oświatowa pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /3:34:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku 

w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. 

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:34:57/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku 

w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/564/22 w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku 

w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych została 

podjęta /3:35:41/. 

/Uchwała Nr LIX/564/22 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4m  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 

2022 /3:35:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022.  Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej w Augustowie: Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Społeczno-

Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – 

Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji do spraw 

Budżetu /3:35:49/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rozwoju i Komisją Społeczno-Oświatową Rady Miejskiej 

w Augustowie w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2022. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:36:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Radosława Czerwińskiego – Skarbnika Miasta i przedstawienie projektu uchwały 

/3:36:42/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /3:36:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:38:41/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwia Bielawska 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/565/22 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta /3:39:21/.  

/Uchwała Nr LIX/565/22 – stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4n  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036 /3:39:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: Komisji do spraw Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana 

Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii 

Komisji do spraw Budżetu /3:39:36/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rozwoju i Komisją Społeczno-Oświatową Rady Miejskiej 

w Augustowie w dniu 28 grudnia 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036.  

Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach 

wstrzymujących się /3:39:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Radosława Czerwińskiego – Skarbnika Miasta i przedstawienie projektu uchwały 

/3:40:30/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /3:40:36/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:26/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /3:41:36/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:41:08/. 



S t r o n a  | 26 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2036.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Adam 

Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/566/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2036 została podjęta /3:42:50/.  

/Uchwała Nr LIX/566/22 – stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4o  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

na obszarze Gminy Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miasta Augustów /3:43:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze Gminy Miasta Augustów. Poprosiła o zabranie głosu 

Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę Burmistrza /3:43:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że przedłożony Państwu 

Radnym projekt uchwały stwarza możliwość prawną udzielenia dotacji, a przede wszystkim 

stworzy możliwość ogłoszenia naboru wniosków i rozeznania potrzeb w tym zakresie. 

Na podstawie wniosków Burmistrz Miasta przedstawi Radzie Miejskiej propozycje. W myśl 

obowiązujących przepisów ustawy o ochronie zabytków ostateczne udzielenie dotacji będzie 

należało do Rady Miejskiej. Zgodnie z projektem uchwały wnioski powinny być złożone 

w terminie do 25 lutego. Miasto dopiero teraz otrzymało uzgodnienia z właściwymi organami, 
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a w szczególności z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumentów. Omówił projekt uchwały 

/3:43:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały /3:48:17/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /3:48:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:48:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:29/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:49:31/. 

 

/Radni/3:49:40/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:49:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:43/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska poinformowała, że zasadne jest wydłużenie terminu 

składania wniosków. Okres do 25 lutego jest za krótki, chyba że będzie możliwość dołączenia 

brakujących dokumentów w późniejszym terminie /3:49:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50:35/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:50:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:51:49/. 

 

Pan Radny  Rafał Harasim poparł propozycję Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej /3:51:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:53:35/. 

 

/Głos z sali/3:54:55/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:54:57/. 

 

/Głosy z sali/3:54:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:03/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:55:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:03/. 
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Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła Wniosek Formalny o zmianę w podpunkcie 

mówiącym „do końca stycznia” na „15 marca” /3:55:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:03/. 

/Głosy z sali/3:56:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:11/. 

 

/Głosy z sali/3:56:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach /3:56:14/. 

 

Przerwa /3:56:20 – 4:12:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przypomniała, że Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła wniosek. Poprosiła o zabranie 

głosu Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę Burmistrza /4:12:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza  odniósł się do wniosku Pani Radnej 

Magdaleny Śleszyńskiej. Poinformował, że zgodnie z projektem uchwały wnioskodawca 

składa wniosek o udzielenie dotacji w terminie do 25 lutego każdego roku kalendarzowego 

wraz z wymaganymi załącznikami do Burmistrza Miasta Augustowa. Wydaje się, że istnieje 

możliwość dopisania treści, że w roku 2023 wnioskodawca składa wniosek w terminie 

do 15 marca. Po analizie prawnej powstały wątpliwości, bo to nie ma wpływu na żadne 

przepisy dotyczące pomocy publicznej. Na uwagę zasługuje fakt, że projekt uchwały był 

uzgadniany z właściwymi organami. Zaproponowana treść nie była konsultowana, więc byłoby 

bezpieczniej przyjąć projekt uchwały w przedstawionej wersji /4:12:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:31/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zadeklarował, że wnioskodawcy będą mogli 

składać wnioski w terminie do 15 marca /4:13:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:19/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska wycofała swój wniosek, w związku z otrzymanymi 

informacjami /4:14:30/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy 

Miasta Augustów poddała pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /4:14:38/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy Miasta 

Augustów. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Sieńko 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Raczkowska, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIX/567/22 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy Miasta 

Augustów została podjęta /4:15:30/. 

/Uchwała Nr LIX/567/22 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 5  

Przyjęcie protokołu z obrad LVI sesji Rady Miejskiej z 27.10.2022 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad LVI sesji 

Rady Miejskiej z 27.1.2022 r. /4:15:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad 

LVI sesji Rady Miejskiej z dnia 27.10.2022 r. Zapytała, czy są uwagi do protokołu. Uwag nie 

zgłoszono i Pani Przewodnicząca poddała protokół z obrad LVI sesji Rady Miejskiej 

z 27.10.2022 r. pod głosowanie /4:15:37/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad LVI sesji Rady Miejskiej z 27.10.2022 r. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Raczkowska, Aleksandra Maria Sigillewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LVI sesji Rady Miejskiej z 27.10.2022 r. został przyjęty /4:16:21/. 

 

Ad. pkt 6  

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /4:16:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad są „wolne wnioski”. Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chce 

zabrać głos /4:16:27/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Adam Sieńko /4:16:41/. 

 

/Głos z sali/4:19:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:19:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:44/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:24:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:38/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:27:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:01/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:28:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:10/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:28:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:29:41/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:29:46/. 

 

/Głos z sali/4:32:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:32:46/. 

 

/Radny/4:32:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:32:59/. 

 

/Głosy z sali/4:33:08/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:33:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:49/. 

 

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:33:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:35:23/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 

/4:35:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:54/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:39:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:42:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:29/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:43:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:10/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:44:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:45:47/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:45:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:18/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:47:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:32/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:47:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:49:23/. 

 

/Głosy z sali/4:50:32/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:50:37/. 

 

/Głosy z sali/4:50:44/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:50:45/. 

 

/Głosy z sali/4:50:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:50:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:22/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski poprosił Wydział Prawny Urzędu Miejskiego o sprawdzenie 

zasadności zasiadania w Radzie Miejskiej Pana Radnego Adama Sieńko ze względu na to, 

że jest Zastępcą Nadleśniczego /4:51:26/.  

 

/Głosy z sali/4:52:26/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że Nadleśnictwo prowadzi działalność 

gospodarczą i ma rozliczenia z Miastem /4:52:26/. 

 

/Głosy z sali/4:52:45/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:52:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:53:52/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:53:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:54:13/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:54:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:54:38/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:54:44/. 

 

/Głos z sali/4:55:19/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:55:22/. 

 

/Głosy z sali/4:56:24/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:56:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:33/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny poinformowała, że od dnia 

28.10.2002 r. jest na gruncie prawa karnego ustawa o odpowiedzialności podmiotów 

zbiorowych za czyny zabronione pod groźbą kary. W związku z powyższym jest 

to przewidziane w prawie, że można również ubiegać się o ukaranie osób, które zarządzają 

osobą prawną bądź jednostką organizacyjną /4:58:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:47/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:01:51/. 

 

/Głosy z sali/5:01:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:02:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:51/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:02:57/. 

 

/Głosy z sali/5:03:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:29/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /5:03:55/. 

 

/Głosy z sali/5:04:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:04:37/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko poinformował, iż domaga się od Pani Przewodniczącej, aby spełniła 

wolę Klubu Nasze Miasto dotyczącą sprawdzenia zasadności i zgodności z prawem zasiadania 

jego osoby w Radzie Miejskiej, jako radnego - jako Zastępcy Nadleśniczego /5:04:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:50/. 

 

/Głosy z sali/5:05:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:52/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:06:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:47/. 

 

/Głosy z sali/5:06:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:50/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /5:06:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:04/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:11:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:11/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:11:13/. 
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/Głosy z sali/5:11:35/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:11:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:47/. 

 

/Radny/5:12:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:12:45/. 

 

/Głosy z sali/5:12:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:58/. 

 

/Radny/5:13:07/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:13:12/. 

 

/Głosy z sali/5:13:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej upomniała Pana Radnego 

Marcina Kleczkowskiego za nieładne zachowanie na sesji Rady Miejskiej /5:13:16/. 

 

/Głosy z sali/5:13:16/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:13:44/. 

 

/Głos z sali/5:14:03/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:14:03/. 

 

/Głos z sali/5:14:18/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:14:18/. 

 

/Głosy z sali/5:14:31/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:14:34/. 

 

/Głosy z sali/5:14:36/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:14:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:17/. 
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Ad. pkt 7  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:15:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła obrady LIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie. Życzyła Szczęśliwego 

Nowego Roku, zdrowia i pokoju na świecie /5:15:22/. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 

  

 

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 


